
                                                       

G.D. „KRASNICA“  

TRG LJUDEVITA GAJA 12 

 49 000 KRAPINA 

Radoboj , 09. prosinca  2022. godine      

                                      IZVANREDNA SKUPŠTINA G.D. „KRASNICA „ KRAPINA 

Izvješće o radu G.D.“Krasnica“ Krapina 

Poštovane Gljivarice i Gljivari,članovi G.D. „Krasnica „ Krapina, cijenjeni uzvanici i dragi gosti. 

 Koristim ovu prigodu kako bih Vas sve pozdravio ispred upravnog odbora Društva i u svoje 

osobno ime i zaželio dobrodošlicu na izvanrednu skupštinu G.D. „Krasnica „Krapina. 

G.D „Krasnica „Krapina“ je osnovano 2013. Godine i od tada aktivno djeluje.  

Društvo nema zaposlenika već se sve aktivnosti odvijaju na dragovoljnoj osnovi. Financijsko 

poslovanje Društva i izrada financijskih izvješća obavlja se sukladno važečim zakonskim propisima 

R.H. za neprofitne organizacije te se vodi jednostavno knjigovodstvo.  

Koristimo i od grada Krapine uredski prostor kojeg dijelimo s udrugom oboljelih od dijabetesa na 

adresi: „ Trg Ljudevita Gaja 12 /2“. U 2022. godini evidentirano je 109 članova sa plaćenom 

članarinom  i 3 počasna člana  s time da je prema popisu i plaćenim članarinama brojimo 112  

aktivnih članova. Upravni odbora Društva se tijekom 2022. godine sastajao nekoliko puta u užem i 

proširenome sastavu na  kojima su odnesene odluke iza funkcioniranje i dobrobit društava.Morali 

smo održavati proširene sastanke upravnog odbora iz razloga odustajanja nekih članova .Moram 

pripomenuti  da naše društvo,što se tiče članstva dobrano izašlo ne samo iz okvira grada 

Krapine,KZŽ  (ZŽ,IŽ,VŽ) nego i van Republike Hrvatske.To nam daje sliku da smo prepoznati kao 

časno i kvalitetno Društvo koje uživa potporu i van granica R.H. Nepostojanje kompletnog 

upravnog odbora i tragična smrt našeg predsjednika Žarka Puljek je i razlog provedbe ove 

izvaredne skupštine. 



 Svi smo upoznati da je  ova 2022. godina bila puno povoljnija za razliku od prijašnje dvije  koje su 

bile vrlo teške  zbog pandemije uzrokovane virusnom   SARS COVID  19  te zabranom druženja u 

većem broju.  

Uspješno smo proveli inašu tradicionalnu Gljivarijadu Radoboj 2022 i još jednom zahvaljuiem svima 

koji su dali svoj doprinos na toj manifestaciji 

 Ove smo godine  sudjelovali  smo na 9 edukativnih druženja (gljivarijade) i od toga u većem broju u 

Čakovcu,Zelini,Glini, Zlataru,Ivancu dva puta,Sloveniji,G.D. „Muljava“ Karlovac,Blagijadi. Javili smo 

se na natječaj za dodjelu financijskih sredstava od Grada Krapine i KZŽ. . Tražili smo sredstva od KZŽ  

ove godine  i dobili  jednokratnu pomoć od 3000 kn.   Od Grada Krapine dobili  smo ugovor i 

sredstva u iznosu do 7, 000.00 kn za projekt „Festivalska izložba gljiva uz gljivarski kotlić“ i  za 

„Medeni sejem“ 1000 kn . Novac se utrošio na spomenutu aktivnosti u trajanju do 3 dana   i jedan 

dan na „sejmu“.  

Za potrebe Društva smo kupili još i 3 stola i 6 klupa kao i INOX LONAC . 

Isto tako moram spomenuti da pošto su  epidemiološki uvjeti postali budu povoljniji , pokušati 

ćemo provesti posjet i edukaciju u nekim Osnovnim školama KZŽ u 2023. 

Ja ću nastojati izraditi jednu prezentaciju vezano za ovu aktivnost tako da bilo koji član može 

održati predavanje na ovu temu. 

Na  kraju bih se htio još jednom zahvaliti svim članovima na suradnji a poglavito onima koji su dali 

svoj doprinos predstavljajući društvo na aktivnostima drugih društava /udruga kao i onima koji su 

aktivno sudjelovali na Tjednu kajkavske kulture Krapina 2022, Medenom sejmu  prilikom 

postavljanja izložbe gljiva i pripremom tradicionalnog  „gljivarskog kotlića „   . 

Moram napomenuti da se što više nas članova mora aktivnije uključiti u aktivnosti Društva kako 

pojedinci ne bi morali snositi toliki teret. 

Da bi mogli još kvalitetnije nastaviti s radom našeg Društva i prezentirati ga u najboljem svjetlu 

,animirati nove članove , javiti se za projekte za 2023  ukazala se potreba za održavanjem ove 

izvanredne skuštine kako bi Presjedništvo društva  i kompletirani upravni odbor mogli što prije 

pristupitiu realizaciji istih projekata i planiranju aktivnosti. 

Na kraju ću iskoristiti prigodu informirati Vas o financijskom stanju društva. 

31.11.2021.      9961,86 kn 

30.11.2022.     11124,22 kn 

Zahvaljujem se svima koji ste ovdje nazočni i onima koji aktivno podupiru rad našeg Društva                                                                                                                    

 

                                                                                                                                Dopredsjednik  

                                                                                                                                G.D. „Krasnica“ 

                                                                                                                                Davor Kiseljak 


